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Održana godišnja Skupština UMA JAT 
 
Godišnja Skupština Udruženja malih akcionara održana je u subotu, 29. marta 2025. godine u 
Zadužbini Ilije M. Kolarca.  
 
Skupština je bila izuzetno posećena i protekla u prijateljskoj atmosferi starih kolega, uprkos 
polemici koju su izazvale nesuglasice u vezi sa pričom o angažmanu i odgovornosti advokatice 
Hinić za dosadašnji (ne)rad i opstrukciju sudskog spora.  
 
Dnevni red obuhvatio je izveštaj o radu Upravnog i Nadzornog odbora, izveštaj advokata o stanju 
tužbe, izveštaj o članstvu u Udruženju, analizu (ne)plaćanja članarine, izmenu Statuta, odnosno 
promenu sedišta Udruženja i predsednika Upravnog odbora, informaciju o ostavci člana UO Jove 
Simišića, kao i predlog za imenovanje Gorana Čiče za člana UO, što je i usvojeno na sednici UO, 
održanoj odmah nakon Skupštine.  
 
Najveće interesovanje prisutni su pokazali za izlaganje advokata Aleksandra Ognjenovića koji će, 
zajedno sa njegovim kolegom Draganom Blagojevićem, u ovom sudskom sporu zastupati tužioce 
Udruženja pred Privrednim sudom u Beogradu.  
 
Gospodin Ognjenović odgovorio je na sva pitanja članova Udruženja koja su u poslednja tri 
meseca pristigla na mejl i viber grupu, a njemu prosleđena dan pre održavanja Skupštine. Njegovi 
egzaktni i konstruktivni odgovori dali su veru da će ovaj postupak napokon krenuti uzlaznom 
linijom i dobiti pozitivan ishod, kako za članove našeg Udruženja, tako i za ovu advokatsku 
kancelariju koja svoju zaradu ostvaruje isključivo iz dobijenog spora. To je činjenica koja pruža 
najveću garanciju.  
 
S obzirom da još uvek ima oko 200 tužilaca koji nisu potpisali opoziv, odnosno punomoć, kao ni 
sporazum sa novim advokatima, advokatska kancelarija Blagojević –  Ognjenović predložoće sudu 
da prekine postupak sa tužiocima sa kojima se ne može stupiti u kontakt, koji nisu doneli rešenje 
o ostavini, nisu dostavili JMBG, promenu adrese i sve ostalo u cilju ažuriranja dokumentacije, dok 
će se postupak nastaviti za one tužioce koji su ispunili svoje obaveze, kako bi se sudski spor što 
pre okončao. ‘’Verujemo u uspeh u ovom sporu i ne bismo ga prihvatili kada ne bismo verovali  u 
cilj koji smo zacrtali’’, istakao je Ognjenović.   
 



U ovom trenutku najznačajnija je poruka tužiocima koji nisu ispunili svoju obavezu, da to još uvek 
mogu da učine. Svi tužooci koji su podneli tužbu treba da znaju da su time automatski ušli u 
obavezu troškova eventualno izgubljenog sudskog spora, pa tako i ovih 200 koji se ne odazivaju 
pozivima Udruženja. Ukoliko se spor dobije, troškovi se naplaćuju od Republike Srbije i od Air 
Serbia.  
 

Veliki broj koleginica i kolega iskoristili su ovaj susret da bi potpisali opoziv bivšoj pravnoj 
zastupnici Hinić i punomoć advokatskoj kancelariji Blagojević - Ognjenović, kao i sporazum o 
naknadi i nagradi za rad advokata. Knjiga našeg doajena pisane reči Jove Simišića ‘’Bio jedan JAT’’ 
rasprodata je, a preostali kalendari koje je udruženje objavilo povodom deset godina od 
osnivanja, podeljeni su učesnicima ovogodišnje redovne Skupštine. 
 
Sve u svemu, bio je ovo jedan prijatno proveden dan, ispunjen brojnim saznanjima, prepun lepih 
sećanja i isto takvih očekivanja od sudskog spora u narednom periodu.  
 
 
 
U Beogradu, 29. marta 2025.                                                                    Radisav Belić, 
                                                                                                                        predsednik Upravnog odbora 

 

 

 


